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Viceprezidentas AAAA....    ZalitisZalitisZalitisZalitis    

Akademinio proceso ir socialinių reikalų koordinatorė    B. NoreikaitėB. NoreikaitėB. NoreikaitėB. Noreikaitė    

Komunikacijos vadovė    L. SabulytėL. SabulytėL. SabulytėL. Sabulytė    

Biuro vadovė A. PydykA. PydykA. PydykA. Pydyk    

Projektų vadovė    K. KuckevičK. KuckevičK. KuckevičK. Kuckevič    

Organizacijos stiprinimo vadovas    V. EidėnasV. EidėnasV. EidėnasV. Eidėnas    

Projektų vadovas    V. J. PetkusV. J. PetkusV. J. PetkusV. J. Petkus    

Verslo projektų vadybininkas    T. PupinisT. PupinisT. PupinisT. Pupinis    

LSP projekto vadovas    A. PaurysA. PaurysA. PaurysA. Paurys    

Žmonių išteklių koordinatorė A. MatuzevičiūtėA. MatuzevičiūtėA. MatuzevičiūtėA. Matuzevičiūtė    

Tarptautinių ryšių koordinatorė U. JakubauskaitėU. JakubauskaitėU. JakubauskaitėU. Jakubauskaitė 

Rinkodaros projektų vadovas A. GriškaA. GriškaA. GriškaA. Griška 



     

AtstovavimasAtstovavimasAtstovavimasAtstovavimas    
 
Ataskaitiniu laikotarpiu atstovauta šiose su aukštuoju mokslu susijusiose institucijose, komisijose, 
darbo grupėse ir kitose struktūrose: 
    
Socialinės apsaugos ir darbo ministerijoje:Socialinės apsaugos ir darbo ministerijoje:Socialinės apsaugos ir darbo ministerijoje:Socialinės apsaugos ir darbo ministerijoje:    gegužės 15 d. dalyvauta Socialinės apsaugos ir darbo 
ministerijoje vykusiame susitikime dėl Jaunimo garantijų iniciatyvos posėdyje su Socialinės 
apsaugos ir darbo ministre A. Pabedinskiene ir Seimo nariu J. Požela, susitikimo metu išsakyta 
pozicija, kad Jaunimo iniciatyvų priemonės turėtų būti vykdomos ir prevenciškai, t.y. Jaunimo 
iniciatyvų plane turėtų būti numatyti veiksmai užkertantys kelią jaunimo iškritimui iš mokymosi ar 
darbo sistemos.  
Liepos 1 d. dalyvauta Švietimo ir mokslo ministerijoje vykusiame susitikime dėl „Jaunimo garantijų 
iniciatyvos“, jame pristatyta praktikų projekto koncepcija.  
    

Lietuvos švietimo taryboje:Lietuvos švietimo taryboje:Lietuvos švietimo taryboje:Lietuvos švietimo taryboje:  gegužės 15 d. dalyvauta Lietuvos švietimo tarybos posėdyje, kuriame 
kalbėta apie profesinio rengimo politiką Lietuvoje, išsakyta pozicija, kad profesinio rengimo sritis 
Lietuvos švietimo sistemoje turėtų didėti, ir specialistų rengimas vyktų šiose mokyklose o nebūtų 
siekiama to primesti universitetams.   
 
Socialinės apsaugos ir darboSocialinės apsaugos ir darboSocialinės apsaugos ir darboSocialinės apsaugos ir darbo    ministerijoje: ministerijoje: ministerijoje: ministerijoje:     gegužės 26 d. dalyvauta susitikime dėl jaunimo 
politikos regionuose, susitikimo metu išsakyta mintis, jog jaunimo politika turi būti skatinama ne 
užimtumu, o įtraukimu ir tam gali būti naudojami dabar veikiančių NVO tinklai.  
 
Studijų krypStudijų krypStudijų krypStudijų krypčių aprašų grupėje:čių aprašų grupėje:čių aprašų grupėje:čių aprašų grupėje: gegužės 26 d. dalyvauta Švietimo ir mokslo ministerijoje vykusiame 
susitikime dėl studijų krypčių aprašų, susitikimo metu buvo patvirtinti pirmo ir antro  projekto etapo 
studijų krypčių aprašai. Taip pat buvo numatyti trečio etapo vertinimo kriterijai ir terminai. 
 
Studijų kokybės vertinimo centro Taryboje:Studijų kokybės vertinimo centro Taryboje:Studijų kokybės vertinimo centro Taryboje:Studijų kokybės vertinimo centro Taryboje:    gegužės 26 d. dalyvauta Studijų kokybės vertinimo 
centro tarybos posėdyje, kuriame į protokolą įtrauktas klausimas dėl prevencijos užkertant 
galimybę aukštosioms mokykloms priimti studentus į neakredituotas studijų programas.  Birželio 
26 d. posėdyje išsakyta pozicija, jog strateginis planas negali atsinaujinti kas metus ir nusikelti 
galioti dar metams, vyko ganėtinai plati diskusija, dar karteli pakartota mintis, jog SKVC turėtų 
ministerijai siūlyti pereiti prie kuo lankstesnių studijų programų. 
    
ŠvietiŠvietiŠvietiŠvietimo, mokslo ir kultūros komitete:mo, mokslo ir kultūros komitete:mo, mokslo ir kultūros komitete:mo, mokslo ir kultūros komitete:    gegužės 7 d. posėdyje pristatytas    Mokslo ir studijų įstatymo 
15 straipsnio pakeitimo projektas. Gegužės 13 d. posėdyje pristatytas Komiteto nutarimo dėl 
Europos Sąjungos struktūrinių fondų lėšų programavimo 2014-2020 švietimo ir mokslo srityje 
klausimas. Birželio 4 d. dalyvauta Seimo švietimo, mokslo ir kultūros komiteto posėdyje, kuriame 
pristatytas klausimas dėl Akademinės etikos ir procedūrų kontrolieriaus tarnybos nuostatų 
pakeitimo. Birželio 11 d. vykusiame posėdyje pristatytas klausimas dėl Mykolo Romerio universiteto 
Senato kreipimosi Dėl socialinių ir humanitarinių mokslų bei klausimas Dėl Konstitucijos 41 
straipsnio pakeitimo įstatymo projekto. Birželio 18 d. posėdyje diskutuota apie Švietimo įstatymo 
43 straipsnio pakeitimo projektą. Liepos 9 d. posėdyje pristatytas klausimas dėl tikslinio valstybės 
finansuojamų studijų vietų finansavimo tvarkos ir neproporcingo jų paskirstymo. Šiame posėdyje 
 
 



 dalyvavusiems ministerijos atstovams bei komiteto nariam Lietuvos studentų sąjungos buvo 
pasiūlyta iki galo atskirti tikslinių studijų vietų ir grantų menų studijoms skirstymo procedūras. Tai 
būtų lengvai pasiekiama ministro įsakymu formuojant dvi komisijas, toks pokytis lemtų 
kokybiškesnį sprendimų priėmimą menų studijų atžvilgiu. Taip pat, buvo palaikyta VDU 
prorektoriaus išsakyta pozicija paskirstyti tikslinių studijų vietų fondo likutį formuojant naujus 
grantus menų studijoms. 
 
Socialinės apsaugos komiteSocialinės apsaugos komiteSocialinės apsaugos komiteSocialinės apsaugos komitetetetete. Birželio 4 d. dalyvauta socialinės apsaugos komiteto pasėdyje, 

kuriame palaikyta pozicija dėl galimybės atlikti savanoriška praktiką baigus studijas. Siūlymai 

komitete patvirtinti ir pateikti Seimui.  

 

Pasitarime dėl matematikos ir baigiamojo darbo.Pasitarime dėl matematikos ir baigiamojo darbo.Pasitarime dėl matematikos ir baigiamojo darbo.Pasitarime dėl matematikos ir baigiamojo darbo. Birželio 19 d. priimtas sprendimas, jog 

matematikos brandos egzaminas bus privalomas, bus grąžinamas matematikos mokyklinio 

egzamino lygmuo. Išsakyta pozicija kad žinių patikrinimas neturėtų būti gryna matematika. 

 

Lietuvos univLietuvos univLietuvos univLietuvos universitetų rektorių konferencijoersitetų rektorių konferencijoersitetų rektorių konferencijoersitetų rektorių konferencijos posėds posėds posėds posėdyje: yje: yje: yje: Birželio 19 d. dalyvauta LURK studijų 
komiteto posėdyje, kuriame svarstyta reitingų situaciją. Išsakyta mintis, kad vienintelis faktas, 
patvirtinantis dirbančio fizinio asmens statusą yra mokami mokesčiai ir duomenis apie tai reikėtų 
imti iš Sodros, o ne iš Darbo biržos, taip pat numatyti aiškią paklaidos tikimybę dėl įsidarbinimo 
užsienyje. 
 
Nacionalinių jaunimo organizacijų atstovų susitikime. Nacionalinių jaunimo organizacijų atstovų susitikime. Nacionalinių jaunimo organizacijų atstovų susitikime. Nacionalinių jaunimo organizacijų atstovų susitikime. Birželio 17 d. dalyvauta nacionalinių jaunimo 
organizacijų atstovų susitikime, kurį organizavo Jaunimo reikalų departamentas prie SADM. 
Pristatyta LSS veikla, apartos jaunimo organizacijų finansavimo galimybės 2015-2016 m., 
pristatyta LSS pozicija dėl Jaunimo garantijų iniciatyvos. 
    
 

DalyvavimasDalyvavimasDalyvavimasDalyvavimas    
 
Ataskaitiniu laikotarpiu Lietuvos studentų sąjungos atstovai dalyvavo: 
 
PS4LD susitikimePS4LD susitikimePS4LD susitikimePS4LD susitikime: gegužės 5 d. ir 9 d. Švietimo ir mokslo ministerijoje vyko projekto susitikimas, 

atstovauta jaunimo grupė atsakant ekspertams į klausimus apie NVO įtraukimą į švietimo politikos 

formavimą.  

  

Gegužės 10 d. dalyvauta Vilniaus universiteto Studentų atstovybės ataskaitos teikimo ir rinkiminėje 

konferencijoje.  

 
Narių renginiuose:Narių renginiuose:Narių renginiuose:Narių renginiuose:    
Gegužės 9 d. LSU Studentų atstovybės ataskaitos teikimo ir rinkiminėje konferencijoje; 
Gegužės 14 d. dalyvauta ASU SA renginyje „Gegužinė“; 
Gegužės 15 d. KOK SA ataskaitos teikimo ir  rinkiminėje konferencijoje; 
Gegužės 16 d. VDU SA prezidento inauguracijoje ir gimtadienyje;  
 
 
 



Gegužės 19 d. KK SA ataskaitos teikimo ir  rinkiminėje konferencijoje; 
Gegužės 22 d. MRU visuotiniame susitikime; 
Birželio 27 d. AK SA „Išlikimas“; 
Birželio 28 d. KUSS „Plateliai“;  
    
Gegužės 7-8 d. dalyvauta Vilniaus Gedimino technikos universitete vykusiame projekto apie projekto apie projekto apie projekto apie 
tarptautiškumą pristatymetarptautiškumą pristatymetarptautiškumą pristatymetarptautiškumą pristatyme, pristatyti Lietuvos studentų lūkesčiai, pateiktas MRU „Mobility 
Windows“ pavyzdys, diskutuota dėl galimybės panaudoti akademines atostogas „Mobility Windows“ 
sukūrimui. 
 
Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos konferencija.Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos konferencija.Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos konferencija.Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos konferencija. Gegužės 13 d. dalyvauta konferencijoje , 
vykusioje Socialinės apsaugos ir darbo ministerijoje, išsakyta pozicija, jog jaunimo garantijų 
iniciatyva yra ne jaunimo, o nemotyvuoto jaunimo garantijų iniciatyva, nes studentui jomis 
pasinaudoti neįmanoma. Išsakyta pozicija, kad privaloma kalbėti apie prevenciją. Į protokolą įtrauka 
kreipimasis į Švietimo ir mokslo ministeriją dėl prevencijos vykdymo kalbant apie JGI. Išsakyta 
pozicija, jog LSS gali ir norėtų prisijungti arba kuruoti stažuočių programą, taip pat vykdyti 
prevencinę vasaros praktikų programą 
 
Akademinės etikos ir procedūro kontrolieriaus ataskaitos teikime. Akademinės etikos ir procedūro kontrolieriaus ataskaitos teikime. Akademinės etikos ir procedūro kontrolieriaus ataskaitos teikime. Akademinės etikos ir procedūro kontrolieriaus ataskaitos teikime. Gegužės 14 d. dalyvauta 
Akademinės etikos ir procedūro kontrolieriaus ataskaitos teikime. 
 
Knygos „Reforma Lietuvoje“ pristatyme:Knygos „Reforma Lietuvoje“ pristatyme:Knygos „Reforma Lietuvoje“ pristatyme:Knygos „Reforma Lietuvoje“ pristatyme: gegužės 15 d. dalyvauta knygos apie švietimo reformą 
„Reforma Lietuvoje“ pristatyme. 
 
Lietuvos moksleivių sąjungos gimtadienyje.Lietuvos moksleivių sąjungos gimtadienyje.Lietuvos moksleivių sąjungos gimtadienyje.Lietuvos moksleivių sąjungos gimtadienyje. Gegužės 15 d. dalyvauta Lietuvos moksleivių sąjungos 
18-ojo gimtadienio šventėje. 
 
Aukštųjų mokyklų konkureAukštųjų mokyklų konkureAukštųjų mokyklų konkureAukštųjų mokyklų konkurencingumo konferencijoje:ncingumo konferencijoje:ncingumo konferencijoje:ncingumo konferencijoje: gegužės 20 d. dalyvauta konferencijoje 
„Aukštųjų mokyklų konkurencingumas“, kurioje dalyvauta diskusijoje ir kalbėta apie laisvesnių  
studijų programų svarbą. 
 
Pilietinės galios indekso pristatyme: Pilietinės galios indekso pristatyme: Pilietinės galios indekso pristatyme: Pilietinės galios indekso pristatyme: gegužės 29 d. dalyvauta Pilietinės galios indekso pristatyme, 
kuriame pristatyta kaip pakito visuomenės pilietinė galia, kokiose pilietinėse veiklose lietuviai 
aktyviausi bei ar jie jaučia galią paveikti valdžios sprendimus.  
 
Studijų krypčių aprašų rengimo grupės mokymuose: Studijų krypčių aprašų rengimo grupės mokymuose: Studijų krypčių aprašų rengimo grupės mokymuose: Studijų krypčių aprašų rengimo grupės mokymuose: birželio 3 d. dalyvauta Studijų krypčių aprašų 
rengimo grupės mokymuose, kuriuose buvo išklausyti pranešimai apie modernius studijų krypčių ir 
studijų programų kūrimo metodus, užsienio praktikas.    
    
„Microsoft“ konferencijoje „NGO Connection day“. „Microsoft“ konferencijoje „NGO Connection day“. „Microsoft“ konferencijoje „NGO Connection day“. „Microsoft“ konferencijoje „NGO Connection day“. Birželio 12 d. dalyvauta konferencijoje, kur buvo 
pristatytos Microsoft programos nevyriausybinėms organizacijoms, galimos paramos priemonės ir 
būdai. 
    
MOSTA renginyje „AuMOSTA renginyje „AuMOSTA renginyje „AuMOSTA renginyje „Aukštojo mokslo būklės apžvalga“. kštojo mokslo būklės apžvalga“. kštojo mokslo būklės apžvalga“. kštojo mokslo būklės apžvalga“. Birželio 17 d. dalyvauta MOSTA 
organizuotame renginyje „Aukštojo mokslo būklės apžvalga“, kuriame pristatytos aukštojo mokslo 
tendencijos bei standartinio studento portretas.  
 



Renginyje „Reklama NVO sektoriuje“.Renginyje „Reklama NVO sektoriuje“.Renginyje „Reklama NVO sektoriuje“.Renginyje „Reklama NVO sektoriuje“. Birželio 19 d. dalyvauta renginyje „Reklama NVO sektoriuje“, 
kuriame pristatytos socialinių tinklų naujovės bei organizacijų prisistatymo socialinėse medijose 
ypatumai.  
 
Kompanijos „Man ne Dzin“ uždarymo renginyje.Kompanijos „Man ne Dzin“ uždarymo renginyje.Kompanijos „Man ne Dzin“ uždarymo renginyje.Kompanijos „Man ne Dzin“ uždarymo renginyje. Birželio 19 d. dalyvauta kompanijos „Man ne Dzin“ 
uždarymo renginyje, kuriame pristatyti kompanijos rezultatai bei įteiktos padėkos prisidėjusioms 
organizacijoms, tarp jų ir LSS.  
 

2014201420142014----    2020 m. programavimo laikotarpio mokymai socialiniams ir ekonominiams partneriams. 2020 m. programavimo laikotarpio mokymai socialiniams ir ekonominiams partneriams. 2020 m. programavimo laikotarpio mokymai socialiniams ir ekonominiams partneriams. 2020 m. programavimo laikotarpio mokymai socialiniams ir ekonominiams partneriams. 
Birželio 19 d. dalyvauta Finansų ministerijos mokymuose socialiniams ir ekonominiais partneriams 
„ES struktūrinių fondų administravimo sistema“ ir „Partnerių dalyvavimo galimybės ir interesų 
atstovavimas ES struktūrinių fondų administravimo procese“ temomis naujame 2014-2020 
programavimo laikotarpyje. 

Renginyje „Neįgaliųjų mobilumasRenginyje „Neįgaliųjų mobilumasRenginyje „Neįgaliųjų mobilumasRenginyje „Neįgaliųjų mobilumas    2020“.2020“.2020“.2020“. Birželio 20 d. dalyvauta renginyje „Neįgaliųjų mobilumas 
2020“, kuriame diskutuota apie žmonių su specialiaisiais poreikiais socialinę ir ekonominę 
dimensiją.  
 
Lietuvos bankLietuvos bankLietuvos bankLietuvos banko renginyje „Finansinis švietimao renginyje „Finansinis švietimao renginyje „Finansinis švietimao renginyje „Finansinis švietimas Lietuvoje“. s Lietuvoje“. s Lietuvoje“. s Lietuvoje“. Birželio 25 d. renginyje „Finansinis 
švietimas Lietuvoje“ pristatytos Lietuvos banko bei Finansų ministerijos veiklos pradedant euro 
įvedimo procesą, diskutuota apie komunikacija su visuomene, tame tarpe ir studentais.  
 
Liberalų sąjūdžio sąskrydyje. Birželio 27 d. dalyvauta Lietuvos Liberalų sąjūdžio sąskrydyje.  
    
 

 
AdministravimasAdministravimasAdministravimasAdministravimas    
 

1)1)1)1)     LSP projekto tobulinimas. LSP projekto tobulinimas. LSP projekto tobulinimas. LSP projekto tobulinimas. Ataskaitiniu laikotarpiu vykdyti nuolatiniai susitikimai su partneriais, 
siekiant kuo efektyviau išduoti studento pažymėjimus. 
a.    Gegužės 16 d. dalyvauta susitikime su M. Juodaičiu. 

b. Birželio 3 d. dalyvauta susitikime su „Swedbank“ atstovais. 
c. Birželio 4 d. dalyvauta Švietimo ir mokslo ministerijoje vykusiame susitikime dėl LSP. 
d. Birželio 18 d. dalyvauta susitikimuose su „Swedbank“ ir „DNB Nord“ bankais. 
e. Birželio 26 d. dalyvauta susitikime su „DNB Nord“ banko atstovais. 
 
Visų susitikimų metu derintos kitų metų LSP taisyklės, kurios leistų nesurinkinėti LSP ir kiti 
techniniai vidiniai nuostatų pakeitimai: barkodų skaitytuvų pirkimų klausimai, įmokų surinkimo 
nuolaidos, pažymėjimų grąžinimo iš bankų klausimai. 

 
2)2)2)2)     Biuro darbo organizavimas/administravimasBiuro darbo organizavimas/administravimasBiuro darbo organizavimas/administravimasBiuro darbo organizavimas/administravimas 

a.a.a.a.   Darbuotojų kaitaDarbuotojų kaitaDarbuotojų kaitaDarbuotojų kaita. Gegužės 14 d. vykdyti darbo pokalbiai su kandidatais 
pareiškusiais norą užimti organizacijos stiprinimo vadovo pareigas. Po jų į 
pareigas priimtas V. Eidėnas.  

b.b.b.b.   Finansinės padėties analizė.Finansinės padėties analizė.Finansinės padėties analizė.Finansinės padėties analizė.    Vykdyti  susitikimai su buhaltere, parengta finansinė 
ataskaita ir biudžeto planas. 

 



 

Vykdomos veiklos:Vykdomos veiklos:Vykdomos veiklos:Vykdomos veiklos:    

 
Ataskaitiniu laikotarpiu Lietuvos studentų sąjungos veiklos vykdytos šiomis kryptimis: 
 
Mokymų ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ dalis „Vadovauk“: Mokymų ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ dalis „Vadovauk“: Mokymų ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ dalis „Vadovauk“: Mokymų ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ dalis „Vadovauk“: gegužės 2-3 d. įvyko mokymų ciklo 
trečioji dalis „Vadovauk“, kurioje dalyvavo studentų savivaldų vadovai arba jų deleguoti asmenys. 
Mokymuose dalyvavo 19 dalyvių iš 18 savivaldų.        
    
ESU Valdybos susitikimas: ESU Valdybos susitikimas: ESU Valdybos susitikimas: ESU Valdybos susitikimas: gegužės 1-5 d. vyko Europos studentų sąjungos valdybos susitikimas, 
kuriame tvirtintos pozicijos dėl Bolonijos proceso ateities, socialinės dimensijos aukštajame moksle 
bei dėl Europinio lygmens dokumentų reglamentuojančių studijų kokybės užtikrinimą. Taip pat 
išrinkta naujoji Europos studentų sąjungos pirmininkė, vicepirmininkai ir vykdomasis komitetas, 
kuriame veiklą tęsia LSS Alumni Maksim Milto.        
    
ECTS tyrimas: ECTS tyrimas: ECTS tyrimas: ECTS tyrimas: gegužės mėn. pradėtas vykdyti ECTS kreditų krūvio aukštosiose mokyklose tyrimas. 
Paruošta preambulė, jai reikia redakcinio patikrinimo. Liepos 14 d.  su fokus grupe bus testuojamas 
parengtas klausimynas.    
    
Mokymai studentų savivaldoms:Mokymai studentų savivaldoms:Mokymai studentų savivaldoms:Mokymai studentų savivaldoms:    
Gegužės 7 d. vykdyti projektų rengimo mokymai VTDK SA.  
Gegužės 8 d. vykdyti projektų rengimo mokymai KK SA.  
Gegužės 19 d. vykdyta LEU SA savianalizė.  
Gegužės 29 d. VTDK SA strategijos rengimas. 
Birželio 18 d. ISM SA veiklos planavimas.  
Birželio 25 d., liepos 8, 9 d.  ISM SA strategijos rengimas.   
Birželio 27-28 d. ASU SA veiklos planavimas.  
Liepos 10 d. ASU SA veikos analizės peržiūra.  
    
 
Universitetų ir kolegijų reitingai. Universitetų ir kolegijų reitingai. Universitetų ir kolegijų reitingai. Universitetų ir kolegijų reitingai. Po nuolatinių susitikimų su VŠĮ „Reitingai“ atstovais nuspręsta 
bendradarbiauti rengiant 2014 m. aukštųjų mokyklų reitingą. Lietuvos studentų sąjungą į reitingų 
rengimo procesą įsitraukė išplatindama apklausą studentams, kurioje atkreipiamas dėmesys į 
studijų kokybę aukštojoje mokykloje, dėstytojų pedagogines kompetencijas bei infrastruktūrą. 
Gegužės 14 d. dalyvauta žurnalo „Reitingai“ spaudos konferencijoje, kurioje pristatyta vykdyta 
studentų apklausa.  
 
Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik“: Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik“: Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik“: Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik“: gegužės 17 d. vyko administratorių komiteto 
mokymai, kuriuose pristatyti raštvedybos pagrindai bei dokumentacijos tvarkymo principai. 
Mokymuose dalyvavo 9 dalyviai iš 8 savivaldų.     
 

Tyrimas dėl diplomų ir jų priedėlių spausdinimo kainų aukštosiose mokyklose.Tyrimas dėl diplomų ir jų priedėlių spausdinimo kainų aukštosiose mokyklose.Tyrimas dėl diplomų ir jų priedėlių spausdinimo kainų aukštosiose mokyklose.Tyrimas dėl diplomų ir jų priedėlių spausdinimo kainų aukštosiose mokyklose. Gegužės 19-20 

dienomis Lietuvos studentų sąjunga trečią kartą atliko tyrimą dėl diplomo bei jo priedėlio 

mokesčio. Šių metų tyrimas parodė, kad situacija taisosi – didžioji dalis aukštųjų mokyklų jau 

panaikino įmokas. Tačiau kai kuriose aukštosiose mokyklose studentams vis dar tenka mokėti už 



diplomą ir jo priedėlius. Nuo 40 iki 65 litų – tokią kainą absolventams reikia susimokėti Šiaurės 

Lietuvos kolegijoje ir Balstogės universiteto filiale „Ekonomikos-informatikos fakultete”. 

 
 
Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik RsV“:Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik RsV“:Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik RsV“:Ciklo „Startuok. Veik. Vadovauk“ mokymai „Veik RsV“: gegužės 24-25 d. vyko Ryšių su visuomene 
komiteto mokymai „Sprendimai platesnės auditorijos pasiekiamumui“, kuriuose diskutuota apie 
komunikacijos plano rengimą bei išorinė komunikaciją,. Mokymuose dalyvavo 21 dalyvis iš 16 
savivaldų.  
 
Socialinių ir akadSocialinių ir akadSocialinių ir akadSocialinių ir akademinių reikalų komitetų mokymai.eminių reikalų komitetų mokymai.eminių reikalų komitetų mokymai.eminių reikalų komitetų mokymai. Gegužės 24-25 d. vyko LSS socialinių ir 
akademinių reikalų komitetų mokymai, kurių metu apibendrinta veikla vykdyta su akademinių 
sąžiningumu, taip pat spręsta kokie turėtų būti kitų metų komiteto veiklas prioritetai. Numatytos 
siūlyti Lietuvos studentų sąjungai dvi prioritetines sritis: seniūnų modelio įgalinimą ir studijų 
programų komitetų veiklą.     
    
Mokslo ir studijų įstatymo tobulinimasMokslo ir studijų įstatymo tobulinimasMokslo ir studijų įstatymo tobulinimasMokslo ir studijų įstatymo tobulinimas    
Ataskaitiniu laikotarpiu aktyviai vykdytos veiklos siekiant reikšti Lietuvos studentų sąjungos poziciją 
dėl LR Mokslo ir studijų įstatymo tobulinimo: 

    
                    Gegužės mėn. suformuota bendra pozicija su VU SA dėl Mokslo ir studijų įstatymo pokyčių. Gegužės 

27 d. surengti susitikimai su LSS Tarybos nariais ir LSS Alumni. Susitikimo metu aptartos 
pagrindinės pozicijos dėl įstatymo formuluočių, taip pat atkreiptas dėmesys į straipsnius, kuriems 
studentai nepritaria.   

      Birželio 11 d. bendra LSS Tarybos patvirtina ir VU SA pozicija išsiųsta derinimui Lietuvos 
moksleivių sąjungai bei Lietuvos jaunimo organizacijų tarybai.  
 

Akademinio sąžiningumo veiklos. Akademinio sąžiningumo veiklos. Akademinio sąžiningumo veiklos. Akademinio sąžiningumo veiklos. Gegužės 20 d. Mykolo Romerio universitete vyko konferencija 
,,Akademinio sąžiningumo kultūra kintančioje visuomenėje“. 
Konferencijoje pranešimus skaitė dr. Vigilijus Sadauskas, dr. Ryšardas Burda, dr. Jolanta 
Bieliauskaitė, doc. dr. Saulius Nefas ir Studentų sąjungos atstovas A. Zalitis. Konferenciją 
organizavo Mykolo Romerio universitetas ir Akademinės etikos ir procedūrų kontrolieriaus tarnyba. 
Taip pat šiuo metu vykdomas tyrimas „Akademinio nesąžiningumo pilkoji zona“, kuriuo siekiama 
aprašyti akademinio nesąžiningumo formas.  
 
Vilniaus regiono studentų savivaldVilniaus regiono studentų savivaldVilniaus regiono studentų savivaldVilniaus regiono studentų savivaldų susitikimas.ų susitikimas.ų susitikimas.ų susitikimas. Gegužės 26 d. surengtas Vilniaus regiono studentų 
savivaldų susitikimas, kuriame pristatyta galimybė teikti projektus į Vilniaus m. savivaldybę.  
 
Susitikimai su SSusitikimai su SSusitikimai su SSusitikimai su Seimo nariais. eimo nariais. eimo nariais. eimo nariais. Birželio 16,17    d. bendradarbiaujant su Švietimo mainų paramos fondu 
ir Lietuvos universitetų rektorių tarptautinių reikalų komitetu buvo susitikta su 8 seimo nariais, kurie 
aktyviai dalyvavo diskusijose dėl užsieniečių statuso Lietuvoje keitimo. Buvo išsakyta vieninga 
pozicija atsisakyti apsunkintos leidimų dirbti Lietuvoje studijuojantiems užsieniečiams 
procedūroms. Su Seimo narių palaikymų Darbo ir Socialinių reikalų ministerija buvo viešai, per 
posėdį, įpareigota pakeisti leidimą reglamentuojantį ministro įsakymą.  
    
    
    
    



Susitikimas su Ministru Pirmininku A. ButkevičiSusitikimas su Ministru Pirmininku A. ButkevičiSusitikimas su Ministru Pirmininku A. ButkevičiSusitikimas su Ministru Pirmininku A. Butkevičiumumumumiiii. . . . Birželio 12 d. vyko studentų sąjungos bei VU SA 
susitikimas su Ministru Pirmininku A. Butkevičiumi. Susitikimo metu išsakyta nuomonė, kad jokia 
aukštojo mokslo reforma neįmanoma be papildomų finansų švietimui. Anot studentų atstovų, 
ilgalaikėje perspektyvoje turėtų būti skiriama daugiau lėšų stipendijoms, taip pat turėtų būti 
atidžiau pažvelgta į paskolų gavimo tvarkas. Taip pat studentai Premjerui užsiminė apie galimybę 
peržiūrėti paskolų skyrimo tvarkas. Šiuo metu studentai gali gauti paskolas studijų kainai, 
pragyvenimo ir dalinių studijų užsienyje kainai sumokėti, tačiau palūkanos kompensuojamos tik 
pirmuoju atveju. Studentų ir Vyriausybės atstovų susitikime taip pat diskutuota apie studijų 
lankstumą. Studentai pastebėjo, kad teisinė bazė labai griežtai reglamentuota, o tai savo ruožtu 
riboja galimybę susidaryti individualius studijų planus, valdyti savo krūvį, mokytis ištęstinėse 
studijose bei studentų mobilumo galimybes.    
    
LSS Valdybos posėdis.LSS Valdybos posėdis.LSS Valdybos posėdis.LSS Valdybos posėdis.    Birželio 30 d. vykusiame LSS Valdybos posėdyje paskirstytos LSP Fondo 
lėšos projektams teiktiems 2014-ųjų m. rudens semestro veikloms vykdyti. Finansavimą gavo 11  
projektų iš 25 pateiktų. Paraiškas teikė 12 savivaldų.     
    
Renginys „Viešojo transporto reformai Renginys „Viešojo transporto reformai Renginys „Viešojo transporto reformai Renginys „Viešojo transporto reformai ––––    vieneri“. vieneri“. vieneri“. vieneri“. Liepos 3 d. renginiu „Viešojo transporto reformai – 
vieneri“ Lietuvos studentų sąjunga ir kitos jaunimo organizacijos pradėjo jaunimui skirtų diskusijų 
ciklą, į kurį bus kviečiami kandidatai į Vilniaus m. merus. Diskusijoje, vykusioje netradicinėje erdvėje 
– po Vilnių kursuojančiame autobuse – aptartos Vilniaus m. kamščių problemos bei tai, kaip viešasis 
transportas gali prisidėti prie jų sprendimo.        
    
LSS Vasaros sąskrydis.LSS Vasaros sąskrydis.LSS Vasaros sąskrydis.LSS Vasaros sąskrydis. Liepos 4-6 d. vyko pirmasis LSS vasaros sąskrydis, jame dalyvavo apie 80 

dalyvių iš 14 savivaldų.  

    
Neįgaliųjų aukštajame moNeįgaliųjų aukštajame moNeįgaliųjų aukštajame moNeįgaliųjų aukštajame moksle tyrimas. ksle tyrimas. ksle tyrimas. ksle tyrimas. Bendradarbiaujant su Studijų kokybės vertinimo centru ir 
Valstybiniu studijų fondu parengtas tyrimo „Neįgalieji aukštajame moksle“ klausimynas. Tyrimas 
vykdomas – 6iuo metu atliekama aukštųjų mokyklų apklausa.  
 
    
Praktikų tyrimas.Praktikų tyrimas.Praktikų tyrimas.Praktikų tyrimas. Pradėtas praktikų modelių tyrimas, kurio metu bus surinkti ir analizuojami 
aukštųjų mokyklų dokumentai susiję su praktikų įgyvendinimu. Po šios analizės ir susitikimų su kelių 
aukštųjų mokyklų atstovais projekto grupė pateiks Švietimo ir mokslo ministerijai rekomendacijas 
kaip būtų galima tobulinti praktikų taikymą Lietuvoje. 

Ataskaitiniu laikotarpiu teikti projektai: Ataskaitiniu laikotarpiu teikti projektai: Ataskaitiniu laikotarpiu teikti projektai: Ataskaitiniu laikotarpiu teikti projektai:     

Nr Projekto pavadinimas Įstaiga/ Programa Teikimo data Prašoma suma

1 Akademinė skola Lietuvos aukštosiose mokyklose: lyginamoji analizė ir

rekomendacijos ŠMM 2014.07.01 6.200 Lt

2 2014 m. LSS Asamblėja „Rytojaus švyturiai“ ŠMM 2014.07.01 30.300,00 Lt

3
Mokymai studentų atstovybių nariams „Startuok. Veik. Vadovauk.“ 2014 ŠMM 2014.07.01 17.780,00 Lt

TEIKIMASBENDRI

 

 

    

    



Susitikimai su savivaldomis.Susitikimai su savivaldomis.Susitikimai su savivaldomis.Susitikimai su savivaldomis. Gegužės-birželio mėnesį aplankytos 23 savivaldos, jų metu diskutuota 
apie savivaldos situaciją ir praėjusius mokslo metus.  

    
Individualios studentų konsultacijos. Individualios studentų konsultacijos. Individualios studentų konsultacijos. Individualios studentų konsultacijos. Ataskaitiniu laikotarpiu gauta 14 studentų kreipimųsi 
akademiniais, socialiniais ir kitais klausimais, į visas užklausas atsakyta. 
Partnerystės plėtojimasPartnerystės plėtojimasPartnerystės plėtojimasPartnerystės plėtojimas:::: 
    
Susitikimas su ISIC atstovais. Susitikimas su ISIC atstovais. Susitikimas su ISIC atstovais. Susitikimas su ISIC atstovais. Gegužės 8 d. ir liepos 9 d. dalyvauta susitikime su ISIC atstove Laura 
Rimkutė, susitikimų metu kalbėta apie LSP ir ISIC bendrą produktą. 
 
Susitikimas su Švietimo ir mokslo ministerijos komunikacijos sklyriaus vadove N. Barauskiene: Susitikimas su Švietimo ir mokslo ministerijos komunikacijos sklyriaus vadove N. Barauskiene: Susitikimas su Švietimo ir mokslo ministerijos komunikacijos sklyriaus vadove N. Barauskiene: Susitikimas su Švietimo ir mokslo ministerijos komunikacijos sklyriaus vadove N. Barauskiene: 
gegužės 16 d. dalyvauta susitikime su Švietimo ir mokslo ministerijos komunikacijos skyriumi, 
susitikimo metu aptarta galimybė studentams platinti informaciją apie pokyčius susijusius su euro 
įvedimu 2015 m.  
    

Susitikime su Pasaulio lietuvių jaunimo susitikimo organizatoriais: Susitikime su Pasaulio lietuvių jaunimo susitikimo organizatoriais: Susitikime su Pasaulio lietuvių jaunimo susitikimo organizatoriais: Susitikime su Pasaulio lietuvių jaunimo susitikimo organizatoriais: gegužės 14 d. dalyvauta 

susitikime su PLJS organizatoriais, susitikimo metu aptarta galimybė platinti informaciją apie 

susitikimą bei dalyvauti veiklose.  

    

Susitikime su LiJOT prezidentu M. Zakarka:  Susitikime su LiJOT prezidentu M. Zakarka:  Susitikime su LiJOT prezidentu M. Zakarka:  Susitikime su LiJOT prezidentu M. Zakarka:  gegužės 14 d. dalyvauta susitikime su LiJOT prezidentu 

M. Zakarka, susitikimo metu aptarta LSS ir VU SA MSĮ pozicija paprašyta paramos, aptartas LiJOT 

kreipimasis į Socialinės apsaugos ir darbo ministeriją dėl Jaunimo garantijų iniciatyvos.  

 

Susitikime su Europos jaunimo Parlamento atstovais. Susitikime su Europos jaunimo Parlamento atstovais. Susitikime su Europos jaunimo Parlamento atstovais. Susitikime su Europos jaunimo Parlamento atstovais. Gegužės 19 d. dalyvauta susitikime su 

Europos jaunimo parlamento atstovais, susitikimo metu aptarta galimybė vykdyti Europos jaunimo 

parlamento simuliaciją Studentų sąjungos Asamblėjos metu.  

 

Susitikime su MRU rektoriumi A. Pumpučiu. Susitikime su MRU rektoriumi A. Pumpučiu. Susitikime su MRU rektoriumi A. Pumpučiu. Susitikime su MRU rektoriumi A. Pumpučiu. Gegužes 21 d. dalyvauta susitikime su MRU rektoriumi 

A. Pumpučiu, susitikimo metu aptartas MSĮ bei galima tolesnė LSP integracija į MRU. 

 

Susitikimas su Lietuvos geležinkeliųSusitikimas su Lietuvos geležinkeliųSusitikimas su Lietuvos geležinkeliųSusitikimas su Lietuvos geležinkelių    atstovais.atstovais.atstovais.atstovais. Gegužės 21 d. susitikime sutarta dėl duomenų 

keitimosi, bus galima įsigyti elektroninį Lietuvos geležinkelių bilietą į LSP, taip pat LSP bus 

tikrinami barkodų skaitytuvais. 

 

Susitikimai su manifestą „Vote for education“ pasirašiusiais kandidatais į Europos Parlamentą. Susitikimai su manifestą „Vote for education“ pasirašiusiais kandidatais į Europos Parlamentą. Susitikimai su manifestą „Vote for education“ pasirašiusiais kandidatais į Europos Parlamentą. Susitikimai su manifestą „Vote for education“ pasirašiusiais kandidatais į Europos Parlamentą. 

Gegužės 25 d. lankytasi partijų būstinėse ir padėkota kandidatams pasirašiusiems „Vote for 

education“ manifestą. 

 

SusSusSusSusitikime su LEU rektoriumi A. Gaižučiu. itikime su LEU rektoriumi A. Gaižučiu. itikime su LEU rektoriumi A. Gaižučiu. itikime su LEU rektoriumi A. Gaižučiu. Gegužės 28 d. dalyvauta susitikime su LEU rektoriumi A. 

Gaižučiu, susitikimo metu aptartas MSĮ.  

 



Su Lietuvos moksleivių sąjungos atstovais.Su Lietuvos moksleivių sąjungos atstovais.Su Lietuvos moksleivių sąjungos atstovais.Su Lietuvos moksleivių sąjungos atstovais. Gegužės 20 d. dalyvauta susitikime su Lietuvos 

moksleivių sąjungos atstovais, susitikimo metu susitarta dėl informacijos apie Lietuvos studento 

pažymėjimą platinimą LMS komunikacijos kanalais.  

 

Susitikime su Švietimo ir mokslo ministro patarėja U. Geniene: Susitikime su Švietimo ir mokslo ministro patarėja U. Geniene: Susitikime su Švietimo ir mokslo ministro patarėja U. Geniene: Susitikime su Švietimo ir mokslo ministro patarėja U. Geniene: gegužės 29 d. dalyvauta susitikime 

su U. Geniene, susitikimo metu aptartas LSP klausimas, kainos, surinkimo procesas, kalbėta apie 

Mokslo ir studijų įstatymo pokyčius.  

 

Susitikimas su Jaunimo reikalų skyriaus vedėju J. Laniausku. Susitikimas su Jaunimo reikalų skyriaus vedėju J. Laniausku. Susitikimas su Jaunimo reikalų skyriaus vedėju J. Laniausku. Susitikimas su Jaunimo reikalų skyriaus vedėju J. Laniausku. Gegužės 30 d. dalyvauta susitikime su 

Jaunimo reikalų skyriaus vedėju J. Laniausku, susitikimo metu kalbėta apie galimybę gauti 

kompiuterinę įrangą iš savivaldybės, atsakymo laukiama rudenį. Taip pat diskutuota apie atstovybių 

plėtros programą Vilniaus mieste.     

 

Susitikime su Kolegijinių studijų skyriaus vedėju.Susitikime su Kolegijinių studijų skyriaus vedėju.Susitikime su Kolegijinių studijų skyriaus vedėju.Susitikime su Kolegijinių studijų skyriaus vedėju. Gegužės 30 d. dalyvauta susitikime su Švietimo ir 

mokslo ministerijos Kolegijinių studijų skyriaus vedėju A. Levicku, susitikimo metu buvo aptarta 

praktikų taikymo situacija Lietuvoje, horizontaliojo mobilumo galimybės ir naujo studijų 

klasifikatoriaus eiga.  

 

Susitikime su Studijų kokybės vertiSusitikime su Studijų kokybės vertiSusitikime su Studijų kokybės vertiSusitikime su Studijų kokybės vertinimo centro atstovais.nimo centro atstovais.nimo centro atstovais.nimo centro atstovais. Gegužės 30 d. dalyvauta susitikime su 

Studijų kokybės vertinimo centro Studijų vertinimo skyriaus vedėju A. Šerpetausku, susitikimo metu 

buvo aptartas Lietuvos studentų sąjungos santykis su Studijų kokybės ir vertinimo centru, studentų 

ekspertų vaidmuo studijų programų ir aukštųjų mokyklų vertinime. 

 

Su MRU prorektoriumi G. Viliūnu.Su MRU prorektoriumi G. Viliūnu.Su MRU prorektoriumi G. Viliūnu.Su MRU prorektoriumi G. Viliūnu. Gegužės 30 d. dalyvauta susitikime su MRU Studijų prorektoriumi 

G. Viliūnu, susitikimo metu buvo aptarta praktikų taikymo situacija Lietuvoje, Lietuvos universitetų 

rektorių studijų komiteto aktualijos bei naujo kuriamo studijų klasifikatoriaus koncepcija.  

 

Susitikime su Švietimo ir mokslo ministru D. Pavalkiu.Susitikime su Švietimo ir mokslo ministru D. Pavalkiu.Susitikime su Švietimo ir mokslo ministru D. Pavalkiu.Susitikime su Švietimo ir mokslo ministru D. Pavalkiu. Birželio 3 d. dalyvauta susitikime su Švietimo 

ir mokslo ministru D. Pavalkiu, susitikimo metu pristyta LSS pozicija dėl savivaldos skirsnio MSĮ, dėl 

savivaldos rinkimų rinkimų ir kitų susijusių klausimų, gautas pritarimas mūsų pozicijai. 

 

Susitikime su Jaunųjų socialdemokratų sąjungos pirmininku R. BurokuSusitikime su Jaunųjų socialdemokratų sąjungos pirmininku R. BurokuSusitikime su Jaunųjų socialdemokratų sąjungos pirmininku R. BurokuSusitikime su Jaunųjų socialdemokratų sąjungos pirmininku R. Buroku. Birželio 3 d. dalyvauta 

susitikime su LSDJS primininku R. Buroku, aptarta galimybė rengti jaunimui aktualių pilietinių 

diskusijų ciklą.  

 

Susitikime su KTU rektoriumi P. Baršausku.Susitikime su KTU rektoriumi P. Baršausku.Susitikime su KTU rektoriumi P. Baršausku.Susitikime su KTU rektoriumi P. Baršausku. Birželio 11 d. dalyvauta susitikime su KTU rektoriumi P. 

Baršausku, susitikimo metu aptartas MSĮ klausimas.  

 

SusitikiSusitikiSusitikiSusitikime su LUKOIL atstovais.me su LUKOIL atstovais.me su LUKOIL atstovais.me su LUKOIL atstovais. Birželio 9 d. dalyvauta susitikime su LUKOIL atstovu Vaidu, 

susitikimo metu aptartas klausimas dėl partnerystės programos taikant nuolaidas su LSP. 

 



Susitikime su Ministro Pirmininko patarėju M. Pankausku.Susitikime su Ministro Pirmininko patarėju M. Pankausku.Susitikime su Ministro Pirmininko patarėju M. Pankausku.Susitikime su Ministro Pirmininko patarėju M. Pankausku. Birželio 18 d. susitikime su Ministro 

Pirmininko patarėju Justu Pankausku, Mantu Zakarka, ir Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos 

atstovais išsakytos mintys, kad Jaunimo garantijos netenkina studentų, taip pat kalbėta apie gerųjų 

praktikų būtinybę ir sistemos sukūrimą, priminta, kad LSS gali ir nori dalyvauti kuriant stažuočių 

programą, išsakytos mintys , kad trūksta tarpžinybinio bendradarbiavimo. 

 

Susitikime su MOSTA Mokslo politikos skyriaus vedėja Susitikime su MOSTA Mokslo politikos skyriaus vedėja Susitikime su MOSTA Mokslo politikos skyriaus vedėja Susitikime su MOSTA Mokslo politikos skyriaus vedėja SSSS....    MačiukaiteMačiukaiteMačiukaiteMačiukaite----Žviniene. Žviniene. Žviniene. Žviniene. Birželio 20 d. 

dalyvauta susitikime su S. Mačiukaite-Žviniene, susitikimo metu aptarta galimybė bendradarbiauti 

rengiant bendrus projektus.  

 

Susitikime su LAMA BPO atstovais.Susitikime su LAMA BPO atstovais.Susitikime su LAMA BPO atstovais.Susitikime su LAMA BPO atstovais. Liepos 1 d. dalyvauta susitikime su LAMA PBO atstovais, jo 

metu aptarti LSP duomenų klausimai, ieškota būdo paskatinti aukštąsias mokyklas greičiau pateikti 

duomenis. Birželio 18 d. vykiausiame Lietuvos universitetų rektorių konferencijos posėdyje 

nuspręsta duomenis pateikti iki rugpjūčio 20 d.  

 

Susitikimai su apskritųjų stalų pirmininkais.Susitikimai su apskritųjų stalų pirmininkais.Susitikimai su apskritųjų stalų pirmininkais.Susitikimai su apskritųjų stalų pirmininkais. Birželio mėnesį susitikta su Vilniaus, Kauno ir Klaipėdos 
apskritųjų stalų atstovais, aptartas galimas LSS ir apskritųjų stalų bendradarbiavimas, taip pat 
diskutuota apie studentų savivaldų veiklą apskrituosiuose staluose.  

 

 


